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Hoe kan het dat het aantal geboortes terugloopt? Bij
sommige mannen die geprikt zijn, is in de testes alleen
nog maar spike-eiwit te zien.
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Als je in bijvoorbeeld Zwitserland gaat kijken naar het
aantal geboortes, dan zie je dat dat al 100 jaar
hetzelfde ritme volgt. COVID-19 had geen enkel effect
op dit ritme. Het profiel blijft precies hetzelfde,
constateert emeritus hoogleraar Pierre Capel.

Dit is nog nooit vertoond
Negen maanden na de start van de
vaccinatiecampagne kelderde het aantal geboortes in
Zwitserland plotseling. “Dit is in 100 jaar niet
voorgekomen.”
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Precies negen maanden na de eerste prikronde is een
ondergeboorte waarneembaar in de statistieken. “Dit is
nog nooit vertoond,” benadrukt Capel.

“Het loopt precies parallel met de prik,” voegt hij toe.

Het is verschrikkelijk
In Finland, Denemarken en Duitsland geven de cijfers
hetzelfde beeld: negen maanden na de eerste prik
daalt het aantal geboortes. “Ook iets wat nooit
voorkomt. Het is verschrikkelijk.”

Waarom worden er dan überhaupt nog kinderen
geboren? Omdat een deel van de ‘gevaccineerden’ een
placebo heeft gekregen. “We zien dat er een duidelijk
effect op de vruchtbaarheid is en dat de ene batch heel
iets anders doet dan de andere.”

“Het zijn barre tijden.”
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